
Dit sjabloon is bedoeld voor actieve informatieverstrekking aan de raad. Vragen hierover kunnen worden gesteld tijdens de 
rondvraag van de eerstvolgende commissievergadering, of gevraagd kan worden de memo ter bespreking te agenderen voor 
een eerstvolgende commissievergadering.
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Datum: 19 juni 2020
Van collegelid: J.A. Koops -Scheele
Aan: Raads- en commissieleden
Onderwerp: Update coronacrisis

Inleiding
Wekelijks wordt uw raad bericht over de laatste stand van zaken betreffende de coronacrisis. Doel is 
dat u hiermee wordt geïnformeerd over de genomen acties in deze crisisbestrijding.  
Onderstaand een overzicht van de afgelopen week.

Kernboodschap

Laatste cijfers in beeld
De afgelopen weken heeft u geen informatie gehad over de wijze waarop het Covid-19 zich in 
Heerde ontwikkeld heeft. Inmiddels kunnen we constateren dat het beeld momenteel gelukkig 
stabiel is. De officiële (RIVM-)cijfers laten zien dat het aantal besmettingen, ziekenhuisopnamen en 
sterfgevallen sinds medio mei bijna ongewijzigd blijven. 
Heerde Meldingen Ziekenhuisopnamen Overleden
Aantal t/m 15 mei 2020 188 54 27
Aantal t/m 17 juni 2020 191 54 28

Gebiedsplan centrum Heerde
In de vorige memo ari heb ik u gemeld dat er een plan wordt opgesteld om het centrum van Heerde 
gedurende de zomerperiode autoluw te maken. 
Het eerste concept is besproken met de horeca en de ondernemersvereniging met als uitkomst dat 
omwille van draagvlak een aantal aanpassingen zijn doorgevoerd. Dit aangepaste plan zal nu 
worden voorgelegd aan het college van B&W. Na besluitvorming zal het plan worden 
gecommuniceerd.

Evenementen tot 1 september 2020
Tot 1 september worden bijeenkomsten tot 100 personen onder voorwaarden toegestaan. Deze 
voorwaarden betreffen: tussen 8.00 en 23.00 uur, geen muziek tussen 22.00 en 10.00 uur, niet op 
de rijbaan, (brom)fietspad of parkeerplaats of wat anderszins een belemmering vormt voor het 
verkeer en de hulpdiensten, slechts kleine objecten worden geplaatst met een oppervlakte van 
minder dan 10m2 per object en er een organisator is. Hiermee volg ik de lijn van het RBT en onze 
eigen APV. Dit betekent ook dat er geen meldplicht vooraf is en dat sprake is van passieve 
communicatie vanuit de gemeente. 

Evenementen na 1 september 2020
De verwachting is dat vanaf 1 september a.s. de mogelijkheden verder worden verruimd.  
Anticiperend hierop zullen wij de gedragslijn hanteren om aanvragen via de gebruikelijke procedure 
evenementenvergunning te behandelen. Dit biedt organisatoren namelijk duidelijkheid of zij wel of 
niet een vergunning krijgen voor een evenement na 1 september en het geeft ons als de gemeente 
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en organisatoren inzicht in de evenementenkalender na 1 september.  Wel zal de organisator 
bijzondere aandacht worden gevraagd voor corona door met een disclaimer voor de vergunning te 
werken. 

Bijlagen:
n.v.t.


